
Distriktsbestyrelsesmøde

Torsdag den 28. februar kl. 18.00 -20.30

I Fyrtårnet

Afbud: Joan, Kasper, Michael

Deltagere: Betina, Caroline, Charlotte, Gitte, Gustav, Jakob, Lene, Louise, Mette, Mia, 
Morten S., Morten W, Pia, Stine
(Gustav var fraværende ved punkterne 363 og 364)

Sekretær: Christina  

363.  Godkendelse af dagsorden og referat
Punkterne 366 og 367 byttes rundt.
Referatet blev godkendt af distriktsbestyrelsen.
Underskriftbladet blev underskrevet.

364. Evaluering af tirsdagsbånd
Lise Lotte Nielsen, medarbejder i afd. Krogsbølle SFO, præsenterer 
evalueringen sammen med pædagogisk afdelingsleder Charlotte Beck. 

I tirsdagsbåndet har personalet arbejdet ud fra kystskolens 
værdigrundlag; livsglæde, faglighed, udvikling og ansvarlighed. 

Der har været sendt et elektronisk spørgeskema ud til de forældre, hvis 
børn har været tilknyttet tirsdagsbåndet. Ud af 120 mulige besvarelser, fik 
personalet 67. 
Generelt er der kommet god feedback. Fremadrettet kan der dog arbejdes 
med at tydeliggøre strukturen for dagen samt formidling af fagligheden 
bag forløbene.

Evalueringerne tages til efterretning. Personalet har fået mange gode 
erfaringer, som kan tages i betragtning, hvis forløbet skal gentages.

365. Meddelelser

Meddelelser fra ledelsen:
Skolen har ansat en kvindelig indskoling- og mellemtrinslærer med 
primær tilknytning til afd. Løkkemark. Hun er startet den 1. februar.

Der har været afholdt to gode informationsmøder omkring førskolen. 

Vikarforbruget er jævnt, men faldet siden 2015/2016.

Fraværet for januar 2019 er lavere end i januar 2018. Dette skyldes bl.a. 
et lavere antal langtidssygemeldinger. 



Morten W. har modtaget en henvendelse fra distriktsbestyrelsen vedr. et 
ønske om en elevindskrivning til 5. klasse på afd. Krogsbølle, som ikke 
kunne imødekommes. Distriktsbestyrelsen blev orienteret om, at 5. klasse 
på afd. Krogsbølle har 28 elever, mens 5. klasse på afd. Løkkemark har 18 
elever, hvorfor kommende elever bliver tilbudt en plads på afd. 
Løkkemark. Desuden tilbyder skolen altid, at elever kan blive skrevet på 
venteliste til en bestemt klasse eller afdeling.

Prøvehandlingsansøgningen vedr. Sporvognen skulle have været på 
Børne- og Ungeudvalgets møde i januar. Dette lykkedes desværre ikke. 
Distriktsbestyrelsen er inviteret til et dialogmøde med Børne- og 
Ungeudvalget den 12.3 kl. 16.00.

Distriktsbestyrelsen orienteres om, at Eva stopper i distriktsbestyrelsen.
Lene fortsætter i distriktsbestyrelsen. Hvis det bliver nødvendigt med 
suppleanter, skal der afholdes et suppleringsvalg.

Skolens ledelse og sekretærer arbejder med nye systemer. AULA bliver 
den nye informationsplatform og erstatter intra.

I Fyrtårnet er der tre langtidssygemeldte.

Fællespasningen i vinterferien var en stor succes. Her var både børn fra 
børnehusene og SFO’erne samlet et sted.

Der har været afholdt en fælles pædagogisk lørdag for børnehusenes 
personale.

Meddelelser fra elevrådet:
Gustav orienterer om, at udskolingen ønsker et nyt skur til scooterne samt 
en ny skolebod.

Skolen bakker op omkring et nyt skur, men ønsker deltagelse fra 
eleverne. Der er umiddelbart ingen interesse i dette. 

Regler om faciliteter og uddannet personale besværliggør en skolebod.  

Morten W. vil gerne deltage i næste elevrådsmøde. Gustav sørger for at 
indkalde Morten. 

Meddelelser fra andre: 
Morten S. ønsker at vide, om forældrene må sponsorere penge til et 
børnehus. Morten W. tjekker op på reglerne på dagtilbudsområdet og 
vender tilbage.
Louise: Det er fastelavn på søndag, hvor der samles penge ind. Der er 
fastelavnsfest mandag aften. 
Overskuddet fra sidste år har bl.a. betalt 2 udendørs bordtennisborde til 
mellemtrinnet. 
Gitte: Førskolebørnene er d.d. sendt videre fra børnehaven til førskolen. 



Personalet i børnehusene samarbejder med førskolen om et motorik- og et 
sprogforløb.

366. Ny politisk aftale om folkeskolen
Distriktsbestyrelsen orienteres om en ny politisk aftale omkring 
folkeskolen. 
Den nye aftale har til hensigt at gøre skolen mere åben og fleksibel samt 
styrke de praksis-musiske fag. 
På undervisningsministeriets hjemmeside findes hele aftaleteksten.

Aftalen indeholder bl.a. krav til udfoldelse af valgfag i overbygningen, 
reducering af det ugentlige timeantal, kvalitetsløft af den understøttende 
undervisning samt prioritering af enkelte fag. 

Den nye aftale vil have økonomiske konsekvenser, men præcis hvilke er 
endnu uvist. 

367. Økonomi
Regnskab 2018:
Distrikts Kystskolen gik ind i året med budgetoverførsel. 

Bevillingen på 120.000 kr. til bålhytten i sporvognen står i regnskabet, 
men er ikke brugt.
Der er indkøbt computere til overbygningen. Der venter en stor it-regning. 
Når alle regninger er betalt, er der en budgetoverførsel på ca. 300.000 kr.

Der er økonomisk fornuft i hele regnskabet og der er stor tilfredshed med 
regnskabet fra ledelsens side.

Fremadrettet fremsendes økonomirapporten sammen med dagsordenen.

Budget 2019:
Grundet den nye politiske aftale om folkeskolen og den uvished denne 
bringer, udskydes punktet om budgettet.

368. Principper generelt
Distriktsbestyrelsen drøfter principperne på skolens hjemmeside. Der er 
opbakning til en gennemgang af alle principperne. 
Det aftales, at alle principperne fremsendes til distriktsbestyrelsen forud 
for næste møde, således at de kan dagsordensættes og drøftes. Der 
fremsendes de oprindelige udgaver samt en revideret udgave. 

Princippet omkring rygning mangler. Derudover mangler princippet om 
brug af mobiler. Ledelsen udarbejder et oplæg til mobilprincippet.

369. Nordfyn er Danmarks tykkeste kommune
Distriktsbestyrelsen drøfter, hvorvidt Distrikt Kystskolen kan komme med 
tiltag ift. oplysningen om, at Nordfyn er Danmarks tykkeste kommune. 



Der er fokus på bevægelse, trivsel og sundhed, men der kan måske 
sættes yderlige ind på dette. F.eks. i form af en emneuge med motion, 
motionshold for personalet, samarbejde med 
fritidsforeninger/sportsklubber eller lign. 

370. Eventuel og kommende punkter
Distriktsbestyrelsen drøfter, hvordan skolens værdigrundlag kan 
synliggøres på en overskuelig måde. Der arbejdes pt. på et gulvprint af 
nogle af ordene i værdigrundlaget.

Det drøftes desuden, om eleverne kan tage del i dette arbejde, evt. i form 
af en fagdag, en konkurrence eller lign.? 
Emnet bringes op i elevrådet. 

Kommunikationen på intra drøftes. Der ønskes en fælles tilgang – en 
fælles måde at hhv. forældre og lærere bruger platformen på. Disse 
retningslinjer bør udarbejdes inden AULA rulles ud. 
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